
Protokół Nr XXXVIII/2021
z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 26 sierpnia 2021 roku

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.08, a zakończyła o godzinie 15.45
 

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji               - 21

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XXXVII Sesji Rady Miejskiej.
4. Złożenie ślubowania przez Pana Michała Witolda Zielińskiego.
5. Interpelacje i zapytania.
6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
7. Sprawy różne - dyskusja.
8. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.
9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  do  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2021- 2033
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2021 rok.
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej  ceny jednostki
paliwa w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2021/2022.
12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 7 im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku
szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu
Miejskiej Biblioteki im. A.K. Cebrowskiego w Łowiczu.
14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  II/7/2018  Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 10 grudnia 2018r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.
15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  IV/25/2018  Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów osobowych
stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki
gruntu, położonej w Łowiczu  w obrębie Kostka przy ul. Łyszkowickiej.
17. Rozpatrzenie projektu  uchwały w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży
zabudowanej  nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  w  obrębie  Korabka  przy  ul.
Warszawskiej nr 110.
18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą sama
stroną, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy
Miasta Łowicza.
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia
wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji.
20. Rozpatrzenie projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  projektu  Regulaminu
dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  miasta  Łowicza  w  celu
przedłożenia go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie
kapitału zakładowego Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o. o.
z  siedzibą  w Łowiczu,  w drodze  wniesienia  wkładu pieniężnego  i  objęcia  w zamian
nowych udziałów.
22. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
23. Zakończenie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XXXVII Sesji Rady Miejskiej.
4. Złożenie ślubowania przez Pana Michała Witolda Zielińskiego.
5. Interpelacje i zapytania.
6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
7. Sprawy różne - dyskusja.
8. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Miasto Łowicz na lata 2021- 2033.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału

zakładowego  Spółki  działającej  pod nazwą Zakład  Utrzymania  Miasta  sp.  z  o.  o.   z
siedzibą  w  Łowiczu,  w  drodze  wniesienia  wkładu  pieniężnego  i  objęcia  w  zamian
nowych udziałów.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok.
12. Rozpatrzenie projektu  uchwały w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa

w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2021/2022.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr

7  im.  Jana  Pawła  II  z  Oddziałami  Integracyjnymi  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym
2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miejskiej
Biblioteki im. A.K. Cebrowskiego w Łowiczu.

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  II/7/2018  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 10 grudnia 2018r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.

16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  IV/25/2018  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia  składów osobowych stałych
Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.

17. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na  zbycie  działki  gruntu,
położonej w Łowiczu  w obrębie Kostka przy ul. Łyszkowickiej.
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18. Rozpatrzenie projektu  uchwały w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  zabudowanej
nieruchomości położonej w Łowiczu w obrębie Korabka przy ul. Warszawskiej nr 110.

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy po umowie  zawartej  na  czas  oznaczony do 3  lat  z  tą  sama  stroną,  której
przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość  znajdująca  się  w  zasobach  Gminy  Miasta
Łowicza.

20. Rozpatrzenie projektu  uchwały zmieniającego  uchwałę  w  sprawie  określenia  wzoru
wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji.

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania
wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  miasta  Łowicza  w  celu  przedłożenia
go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

22. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
23. Zakończenie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał  Przewodniczący Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę Burmistrza Pana Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską,
Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta pracowników Urzędu
Miejskiego,  przedstawicieli  mediów,  przedstawicieli  stowarzyszeń  i  organizacji
pozarządowych.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad XXXVIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  wpłynęło  pismo
Burmistrza Miasta Łowicza o zmianę porządku obrad polegającą na przesunięciu z punktu 21
"Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału
zakładowego Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o. o. z siedzibą
w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów"
do punktu 10.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował zmianę porządku obrad polegającej na przesunięciu z punktu 21 "Rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki
działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o. o. z siedzibą w Łowiczu, w drodze
wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów" do punktu 10.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosował.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

16 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  porządek  obrad  został  zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Ad. 3 
Protokół z XXXVII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Ad. 4
Złożenie ślubowania przez Pana Michała Witolda Zielińskiego

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski  odczytał Postanowienie Komisarza Wyborczego
Pani  Katarzyny  Marat  w  sprawie  wygaśnięcia  mandatu  Radnej  Wiesławy  Gębury  i
obsadzenia mandatu radnego. Komisarz Wyborczy postanowił  o wstąpieniu na wakatujący
mandat Pana Michała Witolda Zielińskiego.
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski odczytał rotę ślubowania:  „Wierny Konstytucji
i prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki  radnego  sprawować
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

Pan Michał Zieliński odpowiedział "ślubuję". 
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Ad. 5
Interpelacje i  zapytania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  na  złożone  interpelacje  i  zapytania
odpowiedzi udzielono.

Radny Robert Wójcik złożył zapytania w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”:

 kto wykonuje remont chodnika na ul. Kaliskiej? Dlaczego od kanału (cieku) „Kostka”
w stronę Przedmieścia wykonawca tych robót nie montuje krawężnika od strony łąk?

 Jakie są plany remontu placu zabaw na Błoniach?

 Czy  Pan  Burmistrz  wydał  zarządzenie  lub  inny  dokument  regulujący  procedurę
podpisywania i rejestrowania umów, ugód i porozumień?
 W sprawie fontanny na Nowym Rynku,

 Czy miasto  planuje nasadzenia  nowych drzew na Nowym Rynku i  likwidację  tzw.
„betonozy”?

 dotyczące KS „Księżak” Łowicz.

Radny Robert Wójcik złożył interpelację w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”:

 w sprawie placu zabaw przy ul. Włókienniczej,
 przegląd stanu ławek w całym mieście– naprawę ich i malowanie.

Radny  Robert  Wójcik odczytał  Oświadczenie  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl”  dotyczące
wypowiedzi Radnej Zofii Wielemborek. 

Radny Lech Aniszewski złożył  interpelację  w sprawie zwrócenia się do Wojewódzkiego
konserwatora Zabytków o wydanie zgody na nasadzenia drzew oraz wykonanie naturalnych
kwietników w obrębie Nowego Rynku.

Radny Paweł Pięta podziękował za udzielone odpowiedzi na interpelację z poprzedniej Sesji
i prosił o więcej merytoryki a mniej uwag dla radnych.

Ad. 6
Informację Burmistrza  Miasta  o działaniach  w okresie  między  Sesjami -  przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta

(stanowi załącznik)

Pytania  dot.  przedstawionej  informacji  zgłosili: Radny  Robert  Wójcik,  Radny  Michał
Trzoska,  Radny  Lech  Aniszewski,  Radna  Zofia  Kroc,  Radny  Paweł  Pięta,  Radny  Jakub
Wolski, 
Odpowiedzi udzielili: Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 7
Sprawy różne. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  przedstawił  pisma  skierowane  do
Rady Miejskiej w Łowiczu:

1. Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie – postanowienie o negatywnej
opinii do projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
1. Łódzkiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Łodzi  skarga  na  bezczynność  Burmistrza
Miasta. – przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
1. Wojewódzkiego  Inspektoratu  Ochrony  Środowiska  w  Łodzi  skarga  Okręgowej
Spółdzielni w Łowiczu na nienależyte wykonywanie obowiązków przez Urząd Miasta w
Łowiczu dot. zanieczyszczenia kanalizacji deszczowej przy ul. Przemysłowej ściekami
socjalno-bytowymi odprowadzanymi z terenów posesji zlokalizowanych przy tej ulicy. –
przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
1. Wniosek o nadanie  osiedlu usytuowanego przy ul.  Bolimowskiej  oraz ul.  Żwirki  i
Wigury oficjalnej nazwy os. Lotników.  – przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji
1. Pismo  ZPOW  Agros  Nova  w  sprawie  wniosku  o  zmianę  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego.
2. Wojewódzkiego  Sadu  Administracyjnego  w  Łodzi  –  wezwanie  do  usunięcia
naruszenia  prawa,  odpowiedzi  na  nie  oraz  dowodów doręczenia  ich  stronie  skarżącej
ZPOW Agros Nova. 

(stanowią załączniki)

W dyskusji wzięli udział: Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Żaczek, Przewodniczący Rady
Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Boroski,  Radny  Robert
Wójcik, Radny Jakub Wolski, Radny Józef Szczepanik, Radny Michał Terenowicz, Radny
Paweł Pięta,  Radny Lech Aniszewski, Radny Michał Zieliński,  Radna Zofia Kroc, Radny
Krzysztof Janicki, Radny Michał Trzoska, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Ad. 8 
Informacja  o  działalności  Zakładu  Energetyki  Cieplnej  spółka  z  o.o.-  przedstawił
Pan Robert Florczak Prezes Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o. o.. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Krzysztof  Janicki,  Radny Jakub  Wolski,  Radny Robert
Wójcik, Radny Krzysztof Olko, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny
Lech Aniszewski, Pan Robert Florczak Prezes Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.
o..
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu
przyjęła Informację o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o..

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę.

Przerwa trwała od godz. 13:21 do godz. 14:10.

Po przerwie

Ad. 9
Projekt uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2021- 2033- przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmian  do  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2021- 2033.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc :głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę  Nr XXXVIII/321/2021

Ad. 10
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału
zakładowego  Spółki  działającej  pod  nazwą  Zakład  Utrzymania  Miasta  sp.  z  o.  o.  z
siedzibą w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych
udziałów– przedstawił Pan Paweł Gawroński, Naczelnik Wydziały Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie
kapitału zakładowego Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o.
o.  z siedzibą w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian
nowych udziałów.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
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12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

11 „za”, 4 „przeciw”, 6 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXXVIII/322/2021

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok–
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik,  Radny Lech Aniszewski,  Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2021 rok. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXXVIII/323/2021

Ad. 12
Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  określenia  średniej  ceny jednostki  paliwa
w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2021/2022 z autopoprawką – przedstawiła Pani
Anna Urbanek Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Anna Urbanek Inspektor w Wydziale 
Spraw Społecznych.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2021/2022 z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 
Uchwałę Nr XXXVIII/324/2021

Ad. 13
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr
7  im.  Jana  Pawła  II  z  Oddziałami  Integracyjnymi  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym
2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  – przedstawiła  Pani  Anna
Urbanek Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 7 im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku
szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 
Uchwałę Nr XXXVIII/325/2021

Ad. 14
Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miejskiej Biblioteki
im. A.  K.  Cebrowskiego w Łowiczu -  przedstawiła  Pani  Magdalena Pakulska  Dyrektor
Miejskiej Biblioteki w Łowiczu. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu
Miejskiej Biblioteki im. A.K. Cebrowskiego w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

U c h w a ł ę  Nr XXXVIII/326/2021

Ad. 15
Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr II/7/2018 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 10
grudnia 2018r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej - przedstawił Przewodniczący
Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  Nr  II/7/2018  Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 10 grudnia 2018r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
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20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
22.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

U c h w a ł ę  Nr XXXVIII/327/2021

Ad. 16
Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr IV/25/2018 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia
28  grudnia  2018r.  w  sprawie  ustalenia  składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady
Miejskiej w Łowiczu - przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  uchwałę  Nr  IV/25/2018  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji
Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

U c h w a ł ę  Nr XXXVIII/328/2021
Ad. 17
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu,
położonej  w  Łowiczu  w  obrębie  Kostka  przy  ul.  Łyszkowickiej  – przedstawiła  Pani
Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami  Planowania
Przestrzennego i Rolnictwa..

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie
działki gruntu, położonej w Łowiczu  w obrębie Kostka przy ul. Łyszkowickiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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21 „za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXXVIII/329/2021

Ad. 18
Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  przeznaczenia  do sprzedaży  zabudowanej
nieruchomości położonej w Łowiczu w obrębie Korabka przy ul. Warszawskiej nr 110 –
przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami
Planowania Przestrzennego i Rolnictwa..

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży
zabudowanej  nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  w  obrębie  Korabka  przy
ul. Warszawskiej nr 110.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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21 „za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXXVIII/330/2021

Ad. 19
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy po umowie zawartej  na czas  oznaczony do 3 lat  z  tą sama stroną,  której
przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość  znajdująca  się  w  zasobach  Gminy  Miasta
Łowicza– przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki
Gruntami Planowania Przestrzennego i Rolnictwa..

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Gruntami Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą sama
stroną,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość  znajdująca  się  w  zasobach
Gminy Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXXVIII/331/2021

Ad. 20
Rozpatrzenie projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w  sprawie  określenia  wzoru
wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  – przedstawiła
Pani Monika Jagieła Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych i Działalności Gospodarczej.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia
wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

18



20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXXVIII/332/2021

Ad. 21
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania
wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  miasta  Łowicza  w  celu  przedłożenia
go do zaopiniowania  organowi  regulacyjnemu  – przedstawił  Pan  Paweł  Gawroński
Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu
dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  miasta  Łowicza  w  celu
przedłożenia go do zaopiniowania  organowi regulacyjnemu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0„przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXXVIII/333/2021

Ad. 22
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  wręczył  Radnemu  Krzysztofowi
Janickiemu  podziękowania  od  Pana  Marcin  Kosiorka  Starosty  Łowickiego  za  udział  w
pracach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łowickiego.
Radny Krzysztof  Janicki podziękował  za udział  w pracach Komisji  i  za  podziękowania
od Starosty.  

Burmistrz  Miasta  Krzysztof  Kaliński podziękował  za  przegłosowanie  trzech  ważnych
uchwał. Zaprosił Radnych do udziału w następujących uroczystościach: w dniu 1 września
2021 roku na godz. 12.00 na cmentarzu na ul. Listopadowej, w dniu 4 września 2021 roku
na godz. 16.00 na uroczystość wręczenia Gwiozd Łowickich, w dniu 11 września 2021 roku
w imieniu Łódzkiego Domu Kultury rekonstrukcja bitwy nad Bzurą na pl. Starym Rynku,
w dniu 12 września 2021 roku na  muszlę koncertową na „Księżackie Jadło”. 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 29 września 2021 r. o godz. 10.00
w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury z następującym tematami:
1. Informacja o wykonaniu budżetu miasta Łowicza za I półrocze 2021 roku. 
2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  poinformował  o  planowanych
posiedzeniach komisji:
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  1 września 2021 r. godz. 15.00.
Komisja Rewizyjna 13 września 2021 r. godz. 10.00.
Komisja Społeczna 20 września 2021 r. godz. 15.00.  
Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 21 września 2021 r. godz. 14.00.
Komisja  Gospodarcza  i  Rozwoju Miasta  oraz Komisja  Budżetu  i  Finansów  22 września
2021 r. godz. 15.00.

Ad. 23
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Protokołowała

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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